
Zápis ze schůze školské rady 27. dubna 2022 

• Zahájení  

• Diskuse k aktuální situaci na Ukrajině a jejím vlivu na chod školy 

➢ V současné chvíli školu navštěvuje 45 dětí z UA, z toho nově přijato je 22 

➢ Děti se s podporou pedagogů i svých krajanů z řad spolužáků začleňují do 

kolektivů a výuky 

➢ Monitoring začleňování provádí školní psycholožka Mgr. Malinová ve spolupráci 

s vyučující ruského jazyka Mgr. Pejchalovou 

➢ UA žáci prvního stupně absolvují týdně jednu hodinu kurzu českého jazyka pod 

vedením Mgr. Barvířové, děti z druhého stupně budou zařazeny do kurzu na 

začátku května pod vedením Mgr. Kubrychtové 

➢ Přihlíží se k individuálním potřebám jednotlivých dětí – některé mají 

kombinovanou výuku (distanční z UA a prezenční zde) 

• Průběžné zhodnocení aktuálního školního roku  

➢ za hojné účasti a velkého zájmu dětí proběhla školní, okresní i krajská kola soutěží 

předmětových, sportovních i uměleckých, nejvyšší úspěch si připsal žák 9. C Lukáš 

Levinský, v soutěži NJ postupuje do národního kola 

➢ Proběhly lyžařské kurzy pro žáky 7. a 8. tříd v Radvanicích a Petříkovicích 

v Podkrkonoší 

➢ 9. ročníky absolvovaly přípravné kurzy pro přijímací řízení v počtu 10 hodin 

matematiky a 10 hodin českého jazyka; před řízením samotným proběhla tradiční 

„nalejvárna“ – dva dny vyčleněné pouze pro výuku těchto dvou předmětů 

➢ 2. stupeň hromadně navštívil představení SHOWTIME spolku Laik ve VČD, první 

stupeň navštěvuje divadlo na různých představeních po jednotlivých ročnících  

➢ Druhý stupeň v průběhu roku absolvuje dějepisný program s Mgr. Bucharovou 

(tematicky zaměřené projekty s přespáním ve škole) 

➢ Třetí třídy tradičně vyjíždějí do školy v přírodě (tentokrát Radvanice) 

➢ Školní pěvecký sbor před Vánocemi z důvodu přetrvávající pandemie covidu 

uspořádal vánoční koncert na schodišti školy, plánuje také výjezd do německého 

Selbu (školní spolupráce s tímto partnerským německým městem přetrvává na 

umělecké úrovni). V červnu je v plánu vystoupení v rámci Jam Session ve spolupráci 

s Hudební školou Martina Chmelaře v Tyršových sadech 

➢ Pod garancí školního preventisty Mgr. Zavorala probíhají preventivní programy – 

besedy s Městskou policií Pardubice, pro druhý stupeň je naplánovaný program 

Memento 

➢ V prvních třídách proběhl magistrátem zaštítěný projekt Zdravá noha (prevence 

plochých nohou jako předpoklad správného držení těla) 

➢ Pokračuje spolupráce s ekocentrem Paleta – ekologicky a prakticky zaměřené 

programy, vždy alespoň jeden program pro daný ročník 

➢ Do konce roku proběhnou v jednotlivých třídách exkurze a výlety pod vedením 

jednotlivých třídních učitelů na obou stupních 

➢ 21. a 22. dubna proběhly zápisy do 1. tříd, otevřeny budou buď dvě, nebo tři první 

třídy. Zápis pro děti z UA bude 15. června. 

• Informace vedení školy o plánovaných rekonstrukcích 

➢ Zřizovatel školy, magistrát města Pardubice, odsouhlasil spuštění dlouho plánované 

rekonstrukce školní kuchyně a jídelny, které od doby vzniku prošly pouze dílčími 



úpravami. Začátek rekonstrukce připadne v ideálním případě na konec června, její 

konec bude koncem listopadu, půjde-li vše dobře. 

➢ Škola je povinna zajistit dětem stravování i po dobu rekonstrukce, proto po vzoru 

jiných ZŠ zajistí dodavatele obědů výběrovým řízením. Obědy se budou vydávat a 

budou konzumovány v jedné z tělocvičen. Kvůli dodržení požadavků hygieny bude 

nutné zajistit úpravu tělocvičny tak, aby odpovídala hygienickým standardům, 

včetně kontejnerů na jednorázové nádobí, ve kterém se bude jídlo vydávat.  

➢ Kromě výše zmíněné rekonstrukce proběhne ve druhé tělocvičně školy výměna 

povrchů, staré parkety budou nahrazeny novými. Druhá tělocvična přijde na řadu, 

jakmile přestane sloužit jako jídelna a výdejna obědů.  

➢ Z důvodu obou rekonstrukcí se může začátek školního roku 2022/2023 pro naši školu 

posunout až na 7. září. 

• Další schůzka školské rady proběhne v případě nutnosti koncem června, v opačném případě 

koncem srpna. 
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